

2025/2026

跨学科人才研修课程

PROFESSIONAL TRAINING FOR INTERDISCIPLINARY STUDIES PROGRAMME



PROGRAMME INTRODUCTION

课程简介

The Graduate School and School of Transdisciplinary Studies of The Hang Seng University of Hong Kong (HSUHK) launches the Professional Training for Interdisciplinary Studies Programme, with English language enhancement training provided by the Lingnan Institute of Further Education (LIFE), Lingnan University.

This course is specifically designed for students from the Mainland and other regions. It provides comprehensive interdisciplinary training to help participants master the key skills and knowledge needed to respond to global changes, thereby advancing their academic and career development.

The programme lasts for four to six months and covers fields such as business management, social sciences, society and policy and globalisation studies. Through interdisciplinary coursework and English language enhancement programmes, it aims to comprehensively advance participants' academic and professional capabilities.

香港恒生大学研究生院与跨学科学院推出跨学科人才研修课程, 并由岭南大学持续进修学院(LIFE)协助提供英语能力提升培训。

本课程专为内地及其他海外地区的学生设计,提供全面的跨学科培训,帮助学员掌握应对全球变革的关键技能与知识,帮助其学术与职业发展。

课程为期四至六个月,涵盖管理学、社会科学、社会與政策及全球化研究等领域,透过严谨的跨学科课程和英语能力提升课程,全面提升学员的学术及专业能力。

PROGRAMME HIGHLIGHT

课程特色

Pathway to Postgraduate Studies 研究生升学途径

Offers a strong foundation for students aiming to pursue postgraduate studies in Hong Kong and beyond.

为有志于在香港及其他地区攻读研究生课 程的学生提供了坚实的学习基础

English Proficiency Enhancement 英语能力强化

Improves academic writing, presentation skills, and professional communication abilities, ensuring students are well-equipped for postgraduate study in an English-speaking academic environment.

提升英语能力,帮助学员在多元的学术及 专业领域中发挥所长

Interdisciplinary Curriculum 跨学科课程

The curriculum covers management, social science, globalisation, digital transformation, education policy, and Chinese studies, fostering interdisciplinary knowledge and diverse perspectives.

课程涵蓋管理学、社会科学、全球化、 数字化转型、教育政策及中国研究, 培养学员的跨学科知识与多元视野

Experiential Learning 体验式学习

Through interactive sessions, real-world case studies, and problem-based learning, participants will develop critical thinking, leadership, and analytical skills to excel in a fast-changing global industry.

透过互动研讨、案例分析和问题导向学习, 学员将培养关键技能,以应对快速变化的 全球产业



PROGRAMME STRUCTURE 课程结构

Interdisciplinary Foundation Courses 跨学科基础课程



Module 模块	Course Title 课程名称
1	Introduction to Management Studies 管理学导论
2	Social Science Research Methods 社会科学研究方法
3	Globalisation, Society and Policy 全球化、社会与政策
4	Academic Writing 学术论文

English Language Enhancement Course 英语能力提升课程





ENTRY REQUIREMENTS 入学要求

- Full-time undergraduate students; or 全日制本科在读生; 或
- Hold a bachelor's degree from a recognised tertiary institution; or 持有认可高等院校的学士学位;
- Have obtained an equivalent qualification 取得同等资历

MEDIUM OF INSTRUCTION

授课语言

The course is conducted in English supplemented with Chinese. The assessment will be in English.

课程以英语授课,辅以中文。评估将以英语进行。



TEACHING VENUE

上课地点

- The Create, HSUHK M+ Tower, West Kowloon
 香港恒生大学西九龙M+创意荟
- Lingnan University Union Park Learning Centre 岭南大学栢宜教学中心

- # Other teaching venues assigned by HSUHK # 恒生大学采用的其他教学场所亦可能适用。
- # Please note that this programme is not a QF accredited programme 注意,此课程并非资历架构(QF)认可课程。

APPLICATION 申请详情

Fees 费用

Application Period 申请日期

- Application & Administrative Fee 报名及行政费: HK\$5,000
- Tuition Fee 学费: HK\$50,000

Now open for application (First-come, first-served)* 现正招生 (额满即止)*

*The Graduate School and School of Transdisciplinary Studies reserves the right to change the application closing date without prior notice. 研究生院与跨学科学院有权变更申请截止日期而不做提前说明。

*The Graduate School and School of Interdisciplinary Studies reserves the right to adjust the course content, reschedule the start date, or cancel the course due to special circumstances (e.g., insufficient enrollment), and will notify enrolled students prior to the commencement of the course.

研究生院与跨学科学院保留因特殊情况(如报名人数不足等)调整课程内容、开班日期或取消 课程的权利,并将在课程开办前通知已报名学员。

网上报名 Online Application





- Hang Shin Link, Siu Lek Yuen, Shatin, N.T., Hong Kong 新界沙田小沥源行善里
- Machine Admission Enquiry 入学查询: sts@hsu.edu.hk
- https://sts.hsu.edu.hk/en/